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Protokół nr XXXI/2010 
z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

Odbytego w dniu 23 marzec 2010 roku 
Miejsce obrad – Gminna Sala Obrad 

godz. 1630 
 
W posiedzeniu udział wzięło 13 radnych, jeden radny nieobecny – 
usprawiedliwiony, jeden radny zmarł. Lista obecności stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Ad – 1 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy – Pan Jerzy Kłos, który 
przywitał wszystkich radnych, Panią Wójt i Skarbnika Gminy oraz gości. 
Minutą ciszy uczczono pamięć zmarłej koleŜanki, Radnej i Sołtysa sołectwa 
Radogoszcz Pani Jolanty Majewskiej. 

a) Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził prawomocność 
obrad (na 15 radnych – 13 obecnych). 

b) Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad 
oraz wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie do porządku obrad 
dodatkowego punktu (wniosek w załączeniu do protokołu). Uwag nie 
zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. Porządek obrad został przyjęty 
jednogłośnie. 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – głosowanie – 13 radnych za 
przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji. Protokół przyjęty 
jednogłośnie. 

 
Ad – 2 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2010 rok. 
Proponowane zmiany przedstawił Pan Skarbnik Andrzej Krzywiński. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarczej Pani Teresa Eggert przedstawiła opinię 
komisji, które są za przyjęciem uchwały. 
Przystąpiono do głosowania:  

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych.  
Przeciwnych podjęciu uchwały było – 0. 
Wstrzymało się od głosu – 0. 

Uchwała Nr XXX/167/2010 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2010 rok 
została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad – 3 
Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Rady Społecznej Ośrodka Zdrowia w 
Osieku. 
Przewodniczący Rady Gminy – Pan Jerzy Kłos poprosił Panią Teresa Eggert – 
Przewodniczącą Komisji Gospodarczej o przedstawienie opinii komisji w 
sprawie powyŜszej uchwały. Przewodnicząca Połączonych Komisji 
przedstawiła stanowisko komisji, które są za przyjęciem uchwał.  
Przystąpiono do głosowania:  

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych.  
Przeciwnych podjęciu uchwały było – 0. 
Wstrzymało się od głosu – 0. 

Uchwała Nr XXX/168/2010 w sprawie odwołania Rady Społecznej Ośrodka 
Zdrowia w Osieku została przyjęta jednogłośnie. 



 2 

 
Ad – 4 
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia wszelkich czynności 
związanych z likwidacją Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Osieku. 
Potrzebę podjęcia uchwały przedstawiła Pani BoŜena Pietras  - Inspektor 
Urzędu Gminy. Stanowisko połączonych komisji przedstawiła Pani Teresa 
Eggert. 
Przystąpiono do głosowania:  

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych.  
Przeciwnych podjęciu uchwały było – 0. 
Wstrzymało się od głosu – 0. 

Uchwała Nr XXX/169/2010 w sprawie stwierdzenia zakończenia wszelkich 
czynności związanych z likwidacją Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Osieku została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad – 5 
Podjęcie uchwały w sprawie zasad wyłapywania zwierząt bezdomnych na 
terenie Gminy Osiek oraz dalszym z nimi postępowaniu. 
Uchwałę przedstawił Pan Roman Popławski – pracownik Urzędu Gminy. Pani 
Teresa Eggert przedstawiła stanowisko połączonych komisji. 
Przystąpiono do głosowania:  

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych.  
Przeciwnych podjęciu uchwały było – 0. 
Wstrzymało się od głosu – 0. 

Uchwała Nr XXX/170/2010 w sprawie zasad wyłapywania zwierząt 
bezdomnych na terenie Gminy Osiek oraz dalszym z nimi postępowaniu 
została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad – 6 
Podjęcie uchwały w sprawie nie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie funduszu 
sołeckiego. 
Pani T. Eggert przedstawiła opinię połączonych komisji, które uwaŜają, Ŝe 
środki, które byłyby przeznaczone na fundusz sołecki są zbyt małe by je 
wyodrębniać. 
Przystąpiono do głosowania:  

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych.  
Przeciwnych podjęciu uchwały było – 0. 
Wstrzymało się od głosu – 0. 

Uchwała Nr XXX/164/2010 w sprawie nie wyraŜenia zgody na 
wyodrębnienie funduszu sołeckiego została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad – 7 
Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za 2009 rok przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Urszula Szczepińska (sprawozdanie 
w załączeniu). Pytań nie było. 
Przystąpiono do głosowania:  

Za przyjęciem sprawozdania głosowało 13 radnych.  
Przeciwnych podjęciu uchwały było – 0. 
Wstrzymało się od głosu – 0. 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za 2009 rok zostało przyjęte 
jednogłośnie. 
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Ad – 8 
Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 rok przedstawiła Przewodnicząca 
Komisji Rewizyjnej Pani Urszula Szczepińska (plan pracy w załączeniu).  
Przystąpiono do głosowania:  

Za przyjęciem planu pracy głosowało 13 radnych.  
Przeciwnych podjęciu uchwały było – 0. 
Wstrzymało się od głosu – 0. 

Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 rok został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad – 9 
Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia 
Wójta Gminy Osiek z Zarządem Powiatu Starogardzkiego.   
Przewodnicząca Teresa Eggert stwierdziła, Ŝe komisje są za przyjęciem 
uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych.  
Przeciwnych podjęciu uchwały było – 0. 
Wstrzymało się od głosu – 0. 

Uchwała Nr XXXI/172/2010 w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie 
porozumienia Wójta Gminy Osiek z Zarządem Powiatu Starogardzkiego 
została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad – 10 
Informacja o poziomie wdraŜania celów i kierunków działań Strategii 
Integracji i Rozwoju Problemów Społecznych Gminy Osiek na lata 2008 – 
2013. 
 Prezentację pt: „Raport z realizacji Programu Integracji Społecznej w 
gminie Osiek” przedstawiła Pani BoŜena Pietras Koordynator Programu 
Integracji Społecznej PPWOW w Gminie Osiek (wydruk prezentacji w 
załączeniu). 
 Głos zabrała Pani Cecylia Tuźnik - Konsultant Regionalny 
Województwa Pomorskiego Poakcesyjnego Programu Wsparcia Obszarów 
Wiejskich Programu Integracji Społecznej Ministerstwa Pracy i Polityki 
Społecznej, która ustosunkowała się do przedstawionej prezentacji. W kilku 
słowach przedstawiła zebranym Program Integracji Społecznej (PIS), jego 
cele. Wyraziła nadzieję, Ŝe dotychczas wypracowane rezultaty będą trwały 
nadal oraz będą dalej rozwijane, nawet po zakończeniu projektu. 
Przypomniała, Ŝe teraz będą wizyty studyjne, równieŜ w Gminie Osiek, 
poniewaŜ kaŜda gmina ma coś dobrego i wspaniałego czym moŜe się 
pochwalić, a co moŜe posłuŜyć innym. Pani Cecylia Tuźnik wspomniała 
równieŜ o wolontariacie, który jest bardzo waŜnym elementem, aktywizuje 
młodzieŜ, daje jej większe szanse na zdobycie pracy. Pani Tuźnik odniosła się 
równieŜ do Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Osiek, 
która jest bardzo waŜnym dokumentem, który nie powinien leŜeć w 
szufladzie biurka, ale powinien stanowić dokument, z którego się korzysta, a 
w miarę potrzeb aktualizuje. 
 Pani Barbara Surma Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Osieku przedstawiła Poziom wdraŜania Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych w Gminie Osiek (w załączeniu). Podsumowując Pani 
Barbara Surma dodała, Ŝe Zespół ds. WdraŜania i Monitoringu Strategii 
sugeruje, aby zaktualizować Strategię, poniewaŜ zawarte w niej cele są 
bardzo ambitne, ale raczej nierealne do zrealizowania przez gminę. 
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 Pani Cecylia Tuźnik odnosząc się do słów Pani Barbary Surma spytała, 
czy ta aktualizacja strategii ma polegać na wyrzuceniu tych celów. 
 Pani Barbara Surma odparła, Ŝe nie. 
 Pani Cecylia Tuźnik dodała, Ŝe zanim ten dokument się zaktualizuje to 
naleŜy się spotkać i przedyskutować te problemy, poniewaŜ cele zawarte w 
strategii wydające się niemoŜliwe do zrealizowania moŜna rozwiązać – 
rozłoŜyć na czynniki pierwsze i znaleźć rozwiązanie.  
Pani Cecylia Tuźnik wraz z Panią Ireną Patan – Z-cą Wójta, wręczyły 
Podziękowania dla usługodawców za dobrą i efektywną realizację usług 
społecznych dla dzieci i młodzieŜy osób starszych oraz rodzin z terenu Gminy 
Osiek – Pani Dyrektor Zespołu Szkół Publicznych w Osieku ElŜbiecie Lipka 
oraz Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Osieku Pani Lucynie 
Koseckiej (Pani Dyr. GBP nieobecna z powodu choroby – podziękowania 
zostaną przekazane do biblioteki). 
 
Ad – 11 
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 
przez jst.  
Sprawozdanie omówił Skarbnik Gminy Pan Andrzej Krzywiński (w 
załączeniu). Pytań nie było. 
 
Ad – 12 
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej (w załączeniu). 
 
Ad – 13 
Wolne wnioski: 
Pani Irena Patan poinformowała zebranych o zakończeniu przetargu na 
Budowę sali sportowej oraz wynikach przetargu. Pani Sekretarz Gminy 
przypomniała równieŜ radnym o corocznym obowiązku złoŜenia oświadczeń 
majątkowych za rok ubiegły. 
Pani Teresa Eggert – Ta firma, która wygrała przetarg t będzie budowała 
salę gimnastyczną? 
Odpowiedzi udzieliła Pani Irena Patan.  
Pan Edwin Borzyszkowski – Czy w tą strategię wpisują się równieŜ 
uniwersytety III wieku? 
Odpowiedzi udzieliła Pani Barbara Surma oraz Pani BoŜena Pietras. 
Pani Irena Motykowska – sołtys sołectwa Osiek – Kiedy zaczną się 
naprawy dróg? Np. ul. Olszynka i inne. 
Pan Edwin Borzyszkowski – Ul. Wyzwolenia – są dziury w asfalcie. Proszę 
Zarząd Gminy o wpłynięcie na naprawę. Ul. Poprzeczna, StraŜacka – stoi 
woda, trzeba zrobić odwodnienie. 
Odpowiedzi udzieliła Pani Irena Patan. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 


